

September 3rd, 2022

Dear parents,

It has been our tradition to start the school year on point. However, due to unexpected developments the school year will start as below:

- Grades 9 & 12 will start on Sunday Sept. 11- 2022
- The rest of Grades will start on Sept. 18 - 2022 (as per the school calendar) posted on SDP and school website.

Please note that the second installment is due, you can pay at Al Ahli Trust Bank (Audi previously) starting from Tuesday 6-Sep-2022.

For any further details, you can refer to the Accounting department at school.

School Administration

أولياء الأمور الكرام

جرت العادة أن يبدأ العام الدراسي في وقته المعتاد، ولكن نظراً لظروف خارجة عن إرادتنا سيبدأ العام الدراسي كما يلي:

- صفوف التاسع والبيكالوريا يوم الأحد 11 أيلول 2022
- باقي الصفوف اعتباراً من يوم الأحد 18 أيلول (حسب التقويم المدرسي) الذي تم تحميله على موقع المدرسة وموقع الأهل.

يرجى ملاحظة أن القسط الثاني قد استحق الدفع، يمكنكم التسديد لدى بنك الإتمان الأهلي (عودة سابقاً) اعتباراً من يوم الثلاثاء 6 أيلول 2022.

لمزيد من التفاصيل يمكنكم الرجوع إلى قسم المحاسبة في المدرسة.

إدارة المدرسة